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HAARLEMSE BOMENWACHTERS  2020-04-14HP  
Pleiten voor boombehoud en meer en betere m2 groen en bomen in de leefomgeving 
omdat Haarlem, op twee na, de meeste inwoners per ha in NL heeft en de minst groene stad is. 

 

Startnotitie Dienstverleningsvisie 
 
Geachte leden van de raad, 
Met verbazing heb ik de nota gelezen. https://gemeentebestuur.haarlem.nl/Vergaderingen/Commissie-
bestuur/2020/15-april/19:30 bij punt 7. Al jaren pleit ik voor een betere dienstverlening van de organisatie om 
de doelen van de Bomenwachters gerealiseerd te krijgen.  
Deze doelen zijn  

• boombehoud en  

• meer en betere m2 groen en bomen in de leefomgeving 
Doelen die door vrijwel elke wijkraad worden ondersteund en waar de organisatie steeds zijn eigen plan trekt 
en niet naar de bewoners luistert.  
 
Kwaliteit: Als je met het hoofd Beleid Beheer openbare Ruimte op de publieke tribune zit en je de opmerking 
maakt ‘dat zullen de burgers niet leuk vinden’ krijg je van haar het antwoord ‘wij hoeven geen burgers 
tevreden te stellen alleen de wethouder’.  Deze houding straalt af op sommige ambtenaren van deze afdeling. 
Al jaren wordt op adviezen om bomen een langer leven te geven, om plantsoenen beter te onderhouden, om 
in kapvergunningen de reden van kap en herplant beter te motiveren niet gereageerd. Ook wordt op wensen 
van wijkraden om plantsoenen en paden beter te onderhouden niet gereageerd. De adviescommissies Beheer 
en Onderhoud van de parken kunnen met wisselend succes hun advies kwijt. De adviescommissie voor de 
Bolwerken is al ruim twee jaar niet bijeen geweest omdat met hun advies toch niets werd gedaan.  
Als er vervolgens op initiatief en verzoek van de wethouder een Beleidsplatform groen, uit burgerdeskundigen 
en groenbeleidsambtenaren, wordt gevormd wil ze de ambtenaar die deze opdracht op enthousiaste wijze 
uitvoert ontslaan. Door haar toedoen heeft het proces om met voorstellen te komen ernstige vertraging 
opgelopen, is het vertrouwen gedaald en is het enthousiasme verminderd.  
 
Kwantiteit: Bij alle gebiedsvisies heeft de afdeling Ruimtelijke kwaliteit wel geluisterd naar de bewoners maar 
is met hun reactie niets gedaan. Bij de behandeling van elke gebiedsvisie is, bij de inspraak, deze klacht 
verwoord. Nog steeds wordt bij menig stedenbouwkundigplan en bouwplan vergeten dat er gezonde bomen in 
de directe omgeving staan en wordt vergeten de raad te informeren wat de consequenties van de bouw zijn 
voor bomen en m2 groen. Dit ondanks de vele moties en het advies van de Rekenkamercommissie die voor 
integraal groenbeleid en advies aandacht vragen. 
 
Het is dus een gotspe om de startnotitie dienstverlening met deze tekst aan de raad voor te leggen. Een tekst 
die verwijst naar landelijke pijnpunten en een Japanse hoogleraar.  
 
1.De inventarisatie van de pijnpunten bij de wijkraden in het kader van de Nieuwe Democratie geven concreet 
weer waar de organisatie faalt in de dienstverlening aan de bewoners.  
Zorg dat deze pijnpunten van de wijkraden bij de raad bekend zijn met de oplossing hoe in de toekomst als 
nog de dienstverlening op deze punten wordt verbeterd. 
 
2. Voor het opstellen van de dienstverleningsvisie & het actieprogramma (fase 1) wordt per afdeling een scan 
gemaakt van de dienstverlening op dit moment met een actieplan voor de toekomst. Deze scan per afdeling 
wordt begeleid door een betrokken en toegewijd dienstverleningsteam. 
Ik adviseer u te starten met de afdeling BBOR en Ruimtelijke kwaliteit en het dienstverleningsteam te laten 
bestaan uit ambtenaren die alleen verantwoording hoeven af te leggen aan de raad. Voorkomen moet 
worden dat leidinggevenden het advies van het dienstverleningsteam naar hun eigen wens kunnen inkleuren.   
 
Ik hoop dat u deze aanbevelingen wilt opvolgen. 
Met vriendelijke groet  
Hilde Prins 
Lid Haarlemse Bomenwachters  
hildeprins@hetnet.nl 
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